
2009Z16065
Vragen van het lid Brinkman (PVV)
aan de minister van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties over de
uitgevoerde Quick Scans met
betrekking tot het muziekfestival
Sunset Grooves te Hoek van Holland.
(Ingezonden 9 september 2009)

1
Bent u bekend met het gestelde in de
brief naar aanleiding van de Quick
scan, uitgevoerd door de
Commissaris van Politie, D.
Schouten, gedateerd 2 september
2009, gericht aan de Korpschef van
Politieregio Rotterdam-Rijnmond,
over de rellen tijdens het
muziekfestival Sunset Grooves te
Hoek van Holland, alsmede in de brief
naar aanleiding van de Quick scan,
uitgevoerd door de Bestuursdienst
van de Gemeente Rotterdam,
gedateerd 2 september 2009, over het
proces van vergunningverlening t.b.v.
het evenement?

2
Kunt u aangeven hoe groot de groep
hooligans bij benadering zou moeten
zijn, volgens de informatie die op 21
augustus 2009 binnen de Regionale
Informatie Organisatie (RIO)
beschikbaar was? Zijn er niet eerder
dan 21 augustus 2009 op enigerlei
wijze binnen de regio
Rotterdam-Rijnmond geluiden binnen
gekomen dat hooligans dit feest
zouden komen «bezoeken». Zo ja,
wanneer en bij wie?

3
Kunt u aangeven welke rang het
hoofd van de RIO heeft en hoe hoog
deze persoon in de organisatie zit?
Wie is zijn directe baas en hoe ver is
deze baas van de Korpsleiding
verwijderd?

4
Kunt u aangeven welke rang de
betreffende algemeen commandant
heeft en welke functie hij buiten
dergelijke operaties, binnen de
politieregio vervult? Kunt u aangeven
wat de reden van deze algemeen
commandant is geweest de cruciale
informatie, namelijk dat een groep
hooligans naar dit feest zou komen,
niet te delen met de districtsleiding?
Welke rang heeft deze districtsleiding
en zit deze persoon in het
managementteam van de Politieregio
Rotterdam-Rijnmond?

5
Kunt u aangeven of deze algemeen
commandant ooit eerder een
dergelijke inschattingsfout heeft
gemaakt?

6
Wat zijn GMS-prints?

7
Kunt u aangeven of bij het gestelde
onder ad 2, namelijk dat tot het
moment van verstrekking er geen
aanleiding is geweest om voor dit
evenement de Mobiele Eenheid in te
zetten of achter de hand te houden,
ook is meegewogen het gebeuren
rond Bevrijdingsdag?

8
Kunt u aangeven welke rang de
betreffende waarnemend districtschef
heeft en in welke hiërarchische
verhouding hij staat tot de algemeen
commandant? Kunt u aangeven
waarom de algemeen commandant
niet de districtschef, maar zijn
waarnemer, heeft gebeld? Heeft de
algemeen commandant wel
geprobeerd contact te leggen met
deze districtschef? Zo ja was de
waarnemend districtchef op de
hoogte van deze poging en bent u het
dan met mij eens dat de perceptie
van een collegiaal advies dan zeer
ongeloofwaardig is?

9
Kunt u aangeven waarom de
algemeen commandant op dat
moment besluit om geen ME op te
roepen? Kunt u aangeven waarom de
waarnemend districtchef hem niet
heeft overruled en toch ME heeft
opgeroepen?

10
Kunt u aangeven of het betreffende
gebied rond het muziekfestival eerder
problemen heeft gehad met
ontvangstproblemen met het C2000
systeem? Is de dekking rond dit
gebied altijd goed geweest? Hoe kan
een verbindingssysteem overbelast
raken, terwijl maar één persoon
tegelijk kan zenden?
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11
Hoe kwalificeert u de opmerking dat
noch de districtschef noch diens
plaatsvervanger tijdens de regeling
betrokken zijn geweest? Deelt u de
mening dat het een taak van een
goede manager is om zelf ook actie te
ondernemen teneinde goed op de
hoogte te zijn?

12
Kunt u aangeven of de algemeen
commandant disciplinair is gestraft of
dat hij hiervoor nog disciplinair zal
worden gestraft? Zo nee, deelt u de
mening dat indien het gestelde in
bovenstaande brief waar is, het zeer
vreemd is dat deze algemeen
commandant bij een dergelijk groot
en grof verzuim niet disciplinair
wordt gestraft, of zelfs zou moeten
worden ontslagen?

13
Kunt u aangeven welke
informatieverstrekkinglijn er op dit
moment is in het geval dat verkregen
informatie wijst op een verhoogd
risico in de zin van «ernst en
waarschijnlijkheid».

14
Hoe vaak heeft de burgemeester
geïnformeerd naar de bevindingen
voor en tijdens het muziekfestival
Sunset Grooves?

15
Kunt u aangeven waarom gesproken
wordt onder punt 5.3 van de brief van
de bestuursdienst, over 28.000
bezoekers, terwijl indien uitgegaan
wordt van 2 personen per vierkante
meter en gesproken wordt over
12.000 vierkante meter, dit 24.000
bezoekers zou moeten zijn?

16
Kunt u aangeven wie, onder punt 5.8,
als vertegenwoordiger van de politie
is opgetreden? Welke functie bekleedt
deze persoon en welke rang heeft
deze persoon? In welke hiërarchische
verhouding bevindt deze persoon
zich tot de districtsleiding?

17
Deelt u de mening dat het in eerste
instantie niet aan de organisatoren is
om het signaal van de politie, dat
groepen het evenement dreigen te
verstoren, te melden aan de
gemeente, maar dat dit in eerste
instantie een taak is van de politie?
Kunt u aangeven wat de reden is dat
de politie deze informatie kennelijk
niet heeft doorgegeven?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van het lid
Brinkman (PVV), ingezonden
25 augustus 2009 (vraagnummer
2009Z15095), het lid Griffith (VVD),
ingezonden 25 augustus 2009
(vraagnummer 2009Z15096), het lid
Kuiken (PvdA), ingezonden
25 augustus 2009 (vraagnummer
2009Z15097), het lid Cqörüz (CDA),
ingezonden 27 augustus 2009
(vraagnummer 2009Z15207) en het lid
Cqörüz (CDA) ingezonden 7 september
2009 (vraagnummer 2009Z15899)
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